

高压喷雾泵 清污 张堰

| | |
|------|-------------------------------------|
| 产品名称 | 高压喷雾泵 清污 张堰 |
| 公司名称 | 上海融合机械设备有限公司 |
| 价格 | .00/个 |
| 规格参数 | 种类:清污 品牌:张堰 型号:HOMG-Q2000-P25 |
| 公司地址 | 中国 上海市金山区 上海市金山区张堰镇金张支路84号 |
| 联系电话 | 0086 21 57217400 13601791989 |

产品详情

| | | | |
|------|--------------------|------|----------------------|
| 种类 | 清污 | 品牌 | 张堰 |
| 型号 | HOMG-Q2000-P25 | 功率 | 15 (kw) |
| 适用范围 | 冷冻食品厂设备、休闲食品厂设备、其他 | 外形尺寸 | 1430*920*1300 (mm) |
| 营销 | 长期 | | |

该系列高压均质机是我公司的传统产品，按压力分为25mpa、40mpa、70mpa五个系列，流量从每小时100多升到5吨。该系列产品在国内外现有结构的基础上作了许多重大改进，使整体性能更优越，更符合国内用户的具体需要。

this series of high-pressure homogenization machine is our company's traditional products, according to the pressure is divided into 25mpa, 40mpa, 70mpa five series, the flow from the more than 100 per hour, rose to 5 tons. the family is at home and abroad on the basis of existing structures made many significant improvements, so that the overall performance superior, more in line with the specific needs of domestic users.